

《单词百科:accordingly是什么意思?accordingly怎么发音?accordingly的解释和用法》

英语单词accordingly是什么意思?accordingly怎么读?accordingly怎么发音?简答网为您整理了accordingly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



accordingly怎么读

accordingly的读音:[k :d ŋ li]

accordingly的意思

1、adv.因此，于是;依据;照着，相应地;

accordingly的相关词组

1、act accordingly 照办;

2、accordingly as 根据.....的情况而定，视.....而定

accordingly的近义词

- 1、as a result 结果，因此；
- 2、conformably adv.一致地，顺从地；
- 3、consequently adv.因此；结果；
- 4、correspondingly adv.相对地，比照地；
- 5、hence adv.因此，所以；从此；从此处；

accordingly的反义词

- 1、conversely adv.相反地，颠倒地；倒地；反之；反过来；

accordingly的双语例句

1、Accordingly the standard of the property of differentiate economy income ought to be his lawful sex.

因此判别经济收入的性质的标准应当是其合法性。

2、Should an Artisan have apprentices, time may be reduced accordingly.

如果艺人有学徒帮忙，时间会适当降低。

3、You are requested to amend the L accordingly so that we can execute our contract smoothly.

请贵方根据我方要求修改信用证以便我们顺利地执行合同。

4、Know first who you are then adorn yourself accordingly.

在装饰自己之前了解自己。

5、Accordingly, significant to expanding demand has industrial structural adjustment urge action.

因此，产业结构调整对于扩大有效需求具有推动作用。

6、Watch out for sharp bends and adjust your speed accordingly.

当心急转弯并相应调整车速。

7、Children are sensitive to disapproval and adjust their behaviour accordingly.

孩子们对批评十分敏感,并会相应地调整自己的行为.

8、We have to discover his plans and act accordingly.

我们得找出他的计划，照着办。

9、They realised that some of their prices were higher than their competitors' and revised prices accordingly.

他们意识到自己有些价格高于竞争对手，就相应调整了价格。

10、We hope that manufacturers will take note of the findings and improve their products accordingly.

我们希望制造商能注意到这些结果，并对它们的产品作出相应的改进。

11、We have a different background, a different history. Accordingly, we have the right to different futures.

我们有不同的背景和不同的历史。因此，我们有权拥有不同的未来。

12、The new government will make a judgment about its interests and act accordingly.

新政府将对其利害得失作出判断，并采取相应的行动。

13、Dealers have already got wise to the trend and increased their prices accordingly.

交易商已经摸清了动向，相应提高了价格。

14、Please inform us of your decision and we will act accordingly.

请把你们的决定通知我们,我们会照着去办的.

15、She complained of stiffness in her joints. Accordingly she was admitted to hospital for further tests.

她诉说自己的关节不灵活, 于是被留院作进一步检查.

16、He was told to speak briefly; accordingly he cut short his remarks.

人家叫他说话简短, 于是他就长话短说了.

17、See that you act accordingly.

至嘱.

18、You may arrange accordingly.

你可以权宜处理.

以上是简答网为您整理的accordingly怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于accordingly的用法、accordingly的释义、accordingly的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/accordingly>

